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Rondvraag: Lid Van den Berg (CDA)

Van: Stafleu, R. <r.stafleu@tweedekamer.nl> 
Verzonden: maandag 25 mei 2020 16:29
Aan: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl>
Onderwerp: Rondvraagpunt VWS

Geachte heer/mevrouw,

Hierbij stuur ik u namens het lid van den Berg (CDA) het volgende rondvraagpunt. Wij verzoeken of 
de minister gevraagd kan worden om te reageren op het artikel https://www.parool.nl/es-be9e4759 
waarbij in ieder geval de volgende vragen worden beantwoord:

1) Klopt het dat de Europese Commissie bepaalt of er geld voor plasma doorgegeven mag worden en 
zo ja waarom is dat dan wel goedgekeurd voor Duitsland, Oostenrijk, Tsjechië en Hongarije en niet 
automatisch voor andere landen (waaronder Nederland)?

2) Wereldwijd is er een grote behoefte aan plasma dat steeds belangrijker wordt om in medicijnen te
gebruiken; is de minister ook van mening dat eigen productie behouden in West-Europa essentieel 
is?

3) Welke investering is volgens de minister nog nodig om SPP toekomstbestendig te maken?

Bij voorbaat dank en met hartelijke groet,

Rutger Stafleu

https://www.parool.nl/es-be9e4759

